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J e g y z ő k ö n y v 
 
Készült Erdőtarcsa Község Önkormányzata Képviselő- testületének 2011. február 21-én 17,00 
órai kezdettel Erdőtarcsa községben a polgármesteri hivatalban megtartott testületi üléséről 
 
Jelen vannak: Nagy Attiláné polgármester, Markó Róbertné alpolgármester Kapuszta 
Lászlóné, Mertlik Ferenc, Szalatnainé Podonyi Mária – szám szerint az 5 tagú képviselő-
testület összes tagja 
Meghívottak: 
Rózsa Györgyné – szlovák nemzetiségi önkormányzat elnök-helyettese 
Koncz Anita körjegyző - meghívottak 
 
A polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja a határozatképességet és megnyitja az 
ülést. Kijelöli Mertlik Ferenc és  Szalatnainé Podonyi Mária képviselőket a jegyzőkönyv 
hitelesítésére. 
 
Nagy Attiláné polgármester: A két ülés között végzett munkáról szóló írásbeli beszámolóhoz 
az alábbi szóbeli kiegészítést teszi:  A biztonságtechnikai pályázat hiánypótlása határidőre 
megtörtént. 

 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 

9/2012. (II.21) számú képviselő-testületi határozat 
 
 A képviselő- testület a két ülés között végzett munkáról szóló 
 polgármesteri tájékoztatót megtárgyalta és elfogadja. 
 
A polgármester a meghívóban kiküldött napirendi pontokat javasolja elfogadni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 10/2012. (II.21.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2012. február 21-i ülése 
napirendjét az alábbiak szerint javasolja elfogadni: 
 
1./ Javaslat az Önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének a megalkotására 

  Előterjesztő: polgármester 
2./ Javaslat a 2012. évi lakossági hulladékkezelési közszolgáltatási díj megállapítására 

  Előterjesztő: polgármester 
3./ Javaslat a közterületek fellobogózásáról szóló rendelet megalkotására 

  Előterjesztő: polgármester 
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NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 
 
1./ napirendi pont 
    Javaslat az Önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének a megalkotására 
    /Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Nagy Attiláné polgármester: Tájékoztatást adott a költségvetéssel kapcsolatban az 
alábbiakról: 
 

- A költségvetés végösszege jóval kevesebb 2012-ben, mint tavaly volt. Az idei  53.300 
e Ft., a végösszeg azért 60.190 e Ft, mert a játszóteres pályázat összege is átfut rajta. 

- A szociális kiadások jelentősen megnövekedtek, a tavalyi 13 millió forintról 17 millió 
forintra. 

- A közfoglalkoztatás a tavalyi összeggel került betervezésre. Nem tudja pontosan majd 
hogyan alakul, hiszen 2011-ben 4 órás közfoglalkoztatás volt, illetve a 
visszaigényelhető összeg is magasabb volt. Most a 8 órás foglalkoztatás tekintetében 
70 %-ot, a 6 órásnál 85 %-ot lehet visszaigényelni. 4 fő 8 órás dolgozót igényeltek, 
nem tudja, hogy ebből mennyit fognak megkapni. A ZAVIT-hoz a mai naptól 5 fő 
került kiközvetítésre azok közül akik a foglalkoztatást helyettesítő támogatásban 
részesülnek. Azt nem lehet tudni, hogy a listán szereplő személyek közül az év 
folyamán hány embernek sikerül elhelyezkedni, illetve azt sem lehet tudni, hogy 
hányan fognak bekerülni a rendszerbe. 

- A bevételi oldalhoz semmit nem kíván hozzáfűzni. 
- A kiadásokat több tétel is növelte, jelentős mértékben növekedtek a szociális kiadások. 
-  Lakásfenntartási támogatást kétszer annyian igényelték, mint előtte. Sajnos csak 90 

%-ban igényelhető vissza, így az önkormányzat kiadásai is növekedtek ezáltal.  
- Foglalkoztatást helyettesítő támogatásban is egyre többen részesülnek. Jelenleg 36 

személy van a listán, most igényelték hárman, nem lehet előre tudni a létszámot. A 
létszámnövekedés itt is növeli a kiadásainkat, mert csak 80 %-ban igényelhető vissza a 
kifizetett összeg. Ha ki vannak közvetítve, akkor is ugyanúgy költséget jelentenek az 
önkormányzatnak, de akkor legalább hasznuk is van, hiszen a közterületeket rendben 
kell tartani. 

- Átmeneti segélyre 250 e Ft került betervezésre, mely tartalmazza a 
tankönyvtámogatást is. Sajnos egyre romlik az itt élők megélhetése, az foglalkoztatást 
helyettesítő támogatást 28-ról, 22 ezer forintra csökkentették, ez felveti annak 
lehetőségét, hogy emelni kell majd zárszámadáskor az átmeneti segélyre tervezett 
kereten.  

- Ahhoz, hogy nulla legyen a költségvetés egyenlege, minimális kiadásokkal kellett 
tervezni. Nem szerepel benne a két pályázat összege, hiszen akkor sem tudták volna 
kihozni a költségvetést. A pénzmaradvány felosztásakor tudnak néhány dolgot még 
beletenni, a Falunap és a Szabadidős Társaság támogatása sem került bele most a 
költségvetésbe. Tartalékalapot sem tudtak az idén képezni.  

- Az intézmények működéséhez átadott összegek is ugyanazon a szinten állnak meg 
mint a tavalyi évben, annak ellenére, hogy az óvodához hozzá kellett tenni 800 e Ft-ot. 
Nem kell többet átadni mint tavaly, mert az iskolában csökkent a gyermeklétszám. 

- Semmi esetre sem szeretné, ha az Önkormányzatnak hitelt kellene felvennie, meg kell 
próbálni kijönni ebből a költségvetésből. 
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Mertlik Ferenc képviselő: Ő sem támogatja a hitel felvételét a mindennapi, működési 
kiadásokhoz. Csak akkor tudná elképzelni, ha nagyobb, produktív dolgokról lenne szó. 
 
 
Szalatnainé Podonyi Mária képviselő: Említette a polgármester asszony, hogy néhány 
személynek nagyobb összegű iparűzési adó tartozása áll fenn. Történt-e azóta befizetés? 
 
Nagy Attiláné polgármester: Tudomása szerint az egyik adós befizette a tartozásának a felét. 
 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 5 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 1/2012. önkormányzati 
rendeletét az Önkormányzat 2012. évi költségvetéséről. 
 
 
2./ napirendi pont 
Javaslat a 2012. évi lakossági hulladékkezelési közszolgáltatási díj megállapítására 
/Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Nagy Attiláné polgármester: Tárgyalást folytattak a Kaposvári Városgazdálkodási Zrt-vel. 
Ennek eredményeképpen az eredetileg előterjesztett díjkalkulációt sikerült nagy mértékben 
csökkenteni, de még így is annak alapján nagy mértékű lett volt a díjemelés. 
A Kormány 2011. december 30-án módosította a hulladékgazdálkodásról szóló törvényt. Ezen 
szabályozás szerint a hulladékszállítási díj 2012. évben nem lehet magasabb, mint a 2011. 
évre megállapított díj. 
Mivel még nem került megalkotásra az önkormányzati hulladékszállítási díjrendelet, ezért 
szükséges meghozni, mert 2012. évre még érvényes hulladékszállítási díj nincs megállapítva. 
Azt nem tudja, hogy a szolgáltatónak ez milyen problémát fog jelenteni a hulladékszállítás 
során. 
Kéri az előterjesztett rendelet-tervezet elfogadását. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 5 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 2/2012. önkormányzati 
rendelet a lakossági hulladékkezelési közszolgáltatási díj megállapításáról. 
 
 
3./ napirendi pont 
Javaslat a közterületek fellobogózásáról szóló rendelet megalkotására 
/Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
 
Nagy Attiláné polgármester: Szükséges megalkotni a közterület fellobogózásáról szóló helyi 
rendeletet. Javasolja, hogy a rendelet a polgármesteri hivatal épülete előtti közterületre 
terjedjen ki. Az intézményeken eddig is kötelező volt a fellobogózás, azokra nem vonatkozik 
a rendelet hatálya. 
Valószínűleg szükséges lesz új lobogókat, zászlókat vásárolni, mert a régiek már kezdenek 
tönkremenni. 
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Kérdés, hozzászólás nem volt , a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 3/2012. önkormányzati rendeletét 
Erdőtarcsa község közigazgatási területén a közterületek fellobogózásáról. 
 
 
 
Több napirend nem volt, a polgármester megköszönte a megjelenést és a testületi ülést 
bezárta. 
 
                                                                Kmf. 
 
 
 
 
                     Nagy Attiláné                                            Koncz Anita 
                       polgármester                                               körjegyző 
 
 
 
 
 
                            Mertlik Ferenc             Szalatnainé Podonyi Mária 
                                                jegyzőkönyv-hitelesítők 
 
 
 


